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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 30 

 

 

P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXIII.2013 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

ul. Dunina 24 

dnia  19 grudnia 2013 roku 

  

 

           Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Ustka VI kadencji (2010 -2014) 

otworzył o godz. 1000  Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy Ustka.  

Po powitaniu radnych, sołtysów, zaproszonych gości, Pani Wójt                             

i  pracowników Urzędu  Gminy stwierdził, iż zgodnie z listą obecności                        

w posiedzeniu uczestniczy  11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

 

Radni nieobecni:  Sławomir Fudala , Halina Lempek,  Andrzej Paul. 
Radna spóźniona: Danuta Kaleta. 
 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Gminy minutą 

ciszy uczciła pamięć zmarłej Genowefy Piwowarskiej długoletniej 

pracownicy Urzędu Gminy. 

 

Następnie złożono życzenia i gratulacje Panu Ryszardowi Molendzie 

sołtysowi sołectwa Dębina z okazji jubileuszu 25 Lecia pełnienia funkcji 
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sołtysa. Z niniejszej okazji Pan sołtys podziękował za życzenia, a następnie 

pokroił jubileuszowy tort, częstując nim wszystkich uczestników Sesji. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- zapewne wszyscy zauważyli piękną choinkę, która została przystrojona 

ozdobami wykonanymi przez uczniów i wychowanków z nauczycielami  

Specjalnego Ośrodka Szklono Wychowawczego w Damnicy z filią                                                               

w Machowinku. Składam bardzo serdeczne podziękowania Pani /*/. 

 

 

  

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński   zaproponował 

następujące zmiany w  porządku obrad. 

 

 

Zmiana I 

 W pkt 4 wprowadza się p.pkt 7 w brzmieniu: „upoważnienia Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku 

energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 roku – Prawo 

energetyczne (tj. Dz U. z 2012 roku poz. 1059 ze zmianami)” 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  w/w zmianę                        

w porządku obrad: 

 

 

Głosowało  - 11 
 

 

Za   - 11 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 

porządku obrad. 
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Wobec braku uwag i propozycji,  Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie  porządek obrad z uwzględnieniem powyższej zmiany: 

 

 

Głosowało  - 13 
 

 

Za   - 13 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad: 

 

 

Porządek obrad: 
 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ otwarcie sesji 

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 

c/ przedstawienie porządku obrad 

d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

3.  Interpelacje i zapytania. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zawarcia porozumienia z Gminą Ustka w sprawie udzielenia dotacji na pokrycie 

przez Gminę Ustka części kosztów utrzymania uczniów szkół podstawowych                            

i gimnazjum, zamieszkałych na terenie Gminy Ustka, a uczęszczających do szkół                      

w Gminie Miasto Ustka, 

2)  upoważnienia Wójta Gminy Ustka do zawarcia umowy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Ustka a Powiatem Słupskim, 

3) udzielenia przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej w celu 

realizacji zadania pn. „Organizacja kąpielisk na terenie powiatu słupskiego”, 

4) podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz 

ustalenia Regulaminu przyznawania środków na wspieranie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół podległych Gminie Ustka, 
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5) zmian w budżecie gminy Ustka na 2013 rok, 

6) zmiany Uchwały Nr XXX.364.2013 Rady Gminy Ustka z dnia 30 sierpnia 2013 roku 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Ustka, 

7) nadania nazwy ulicy w miejscowości Machowino. 

8) upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia               

10 kwietnia 1997 roku – Prawo energetyczne (tj. Dz U. z 2012 roku poz. 1059 ze 

zmianami) 

5. Budżet Gminy Ustka na 2014 rok, 

 uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2014-2024, 

 uchwalenie budżetu Gminy Ustka na 2014 rok.  

6.    Przyjęcie informacji o działalności Komisji i Rady Gminy Ustka. 

7.    Przyjęcie planów pracy na 2014 rok Komisji i Rady Gminy . 

8.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9.     Wolne wnioski i informacje. 

10.    Zakończenie obrad. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji. W związku z tym, poddaję pod 

głosowanie: 

 

 

     Protokół Nr XXXII.2013  Sesji Rady Gminy Ustka odbytej                    
w  dniu 15 listopada  2013 roku  

 
 

Głosowało  - 11 

  

Za   - 11 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  Protokół 
Nr XXXII.2013  z dnia  15 listopada 2013 roku. 
 

 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
Na obrady Rady przybyła radna: Danuta Kaleta. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 16 listopada 2013 roku do  18 grudnia  

2013 roku. 

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

  

Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy  poddał 

pod głosowanie : 

 

 

  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
obejmujące działalność Urzędu od dnia 16 listopada  2013 roku do                   
18 grudnia 2013 roku. 
 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie Wójta. 
 

 
 

 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 
 

 

 

Elżbieta Sadowska sołtys sołectwa Zaleskie  
- podczas wichury przewrócił się słup telekomunikacyjny, a kable leżą                      

w poprzek drogi. Po interwencji w Telekomunikacji  postawiono dwa słupy,                       

a kable dalej leżą na drodze. Proszę o interwencję w tej sprawie. 

 

 

 

Bogumiła Juszczyńska sołtys sołectwa Wodnica 

- przy posesji Nr 14 w Wodnicy rośnie brzoza, która podczas wichury 

każdorazowo robi zwarcie prądu i  pobliskie domostwa nie mają energii 

elektrycznej. Proszę o interwencję w sprawie. 

 

    

 

Romuald Rogoziński sołtys sołectwa Wytowno  

- podczas wichury, przy drodze powiatowej wywróciło się drzewo, które  

naderwało chodnik i uszkodziło płyty chodnikowe. Po interwencji w Starostwie 

zabrano co lepsze drzewo , a resztę pozostawiono.  Karpa drzewa dalej tkwi                        

w ziemi. Obecnie jest problem   z przejściem przez chodnik .  Proszę o zwrócenie 

się do Starostwa o naprawę chodnika. Pani dyrektor SP w Wytownie zwracała 

się do Starostwa   o pozyskanie drewna, lecz nie ma jeszcze odpowiedzi. 

 

 

 

Jadwiga Zdunek sołtys sołectwa Gąbino 

- sprawa odśnieżania -  w przypadku, gdy osoba odśnieżająca daną miejscowość 

nie będzie spełniała oczekiwań mieszkańców, czy możemy zwrócić się o zmianę 

tej osoby?  
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Radna Małgorzata Kopka 

- na drodze powiatowej k/sklepu w Machowinku jest duża dziura (ok. 1 m)                             

i zagraża bezpieczeństwu poruszających się pojazdów.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

1) – składam interpelację w sprawie zasypywania pokładów borowiny przy 

granicy działki Nr 895/2.  Chciałam poprosić Komisję Budżetowo – Rolną do 

lustracji tego terenu z uwagi na to, iż w/w działka jest zalewana i podtapiana.                 

Przyczyną zalewnia jest podniesienie terenu o 4 m przez właściciela sąsiedniej 

działki należącej do Uzdrowiska Ustka. 

Cieszę się z wykonywanej inwestycji, gdyż podnosi to atrakcyjność miejscowości, 

lecz należy rozwiązać odpływ wody, ponieważ sąsiedzi będą ciągle zalewani.  

Wzmacniając działania Urzędu, na które w tym momencie jestem bardzo 

zadowolona, gdyż wyprzedził Urząd moją interpelację za co dziękuję.   

 

 

2) – mam nadzieję, że przed Wigilią Pani Wójt trochę „zmięknie” i umożliwi 

nam przewóz turystów elektrycznym pojazdem (Meleksem) do plaży. W Ustce 

jest firma TUR, której właścicielem jest /*/,  który organizuje takie przejazdy. 

Pan ten zadeklarował, że z Osiedla Przewłoka będzie jeździł taki pojazd, co 

godzinę. Problem jest w tym, by pojazd  ten mógł jeździć przez ścieżkę rowerowo 

– pieszą. Pojazd ten zabiera 10 osób i wszyscy, którzy będą chcieli pojechać                            

w tym również mieszkańcy  będą płacili 2 zł za dojazd do plaży. 1 zł do pierwszej, 

a 2 zł do Centrum. Uważam, że jest to cena bardzo atrakcyjna. Proszę Panią 

Wójt o zgodę na taki przejazd  . 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- czy wszystko zależy od czynnika ludzkiego? Stwierdziłbym tak i powiem 

dlaczego. Pani Wójt zwróciła uwagę, że w wyjątkowych sytuacjach  musimy 

uzbroić się w cierpliwość. Huragan „Ksawery”, uczynił wiele kłopotów 

utrudniając nam codzienne życie.   Po sprawdzeniu i sygnałach mieszkańców                     

o braku prądu i wody podjąłem próby podjęcia działań w tym zakresie. Dzwonię 

do ZUW – odpowiedź jest taka : jak będzie prąd, to będzie woda. Jest to prawdą, 

gdyż tak być powinno. Natomiast jak nie ma prądu, to nie ma innej możliwości. 

Dlaczego nie podjęto działań wykorzystując agregaty prądotwórcze? Nie wiem 

dlaczego tak nie uczyniono? Spaliśmy wszyscy i czekaliśmy, co dalej się wydarzy.  

ZUW spał spokojnie, a gdzie dostarczanie wody w sytuacjach awaryjnych? Brak 



8 

 

kontaktu z mieszkańcami, sołtysami, a przecież ZUW mógłby przez kompetentne 

osoby zawiadomić sołtysów o zaistniałej sytuacji. Nic dodać, nic ująć, 

pozostawiam te słowa bez komentarza. Wiele znaków zapytania, brak prądu, 

wody w Charnowie, Niestkowie. Brak jakiegokolwiek zajęcia się sprawą. 

Dopiero po bezpośrednim kontakcie z Panem Zastępcą Wójta i długich 

konsultacjach podjęto działania w tym zakresie. Dzięki interwencji Pana Wójta 

ZUW przyśpieszył działania, że istniejący agregat zaczął funkcjonować i można 

było powiedzieć, że działania zostały podjęte. W tym miejscu chcę podkreślić, że 

była to jedyna osoba, która podeszła z sercem   do rozwiązania problemu. Chcę 

podziękować Panu Wójtowi za działania, które zostały podjęte. W celu 

dostarczania wody niezbędne są agregaty sprawne i funkcjonalne. W tej chwili 

nie mam orientacji czy mamy, czy nie mamy, a mieliśmy mieć. Muszę powiedzieć 

ostro, Pan Prezes chyba „spał z myślą, że ludzie wytrzymają”. Tak ludzie 

wytrzymają, ale trzeba dostarczać im wiarygodnych informacji, by mieć wspólne 

argumenty, można było bronić  ZUW, że  coś robi. 

 

   

 

Krzysztof Wysocki Zastępca Wójta    

- nie chciałbym bronić ZUW, ale sytuacja była bardzo skomplikowana. ZUW ma 

tylko jeden wolny agregat, który był podłączony już w sobotę, by uruchomić 

dostawę wody w Rowach. Następnie agregat ten został odłączony i był 

przemieszczany do innych miejscowości tj. Objazda, Machowinko, Wytowno. 

Tak nie do końca ZUW „spał”, gdyż podjął działania chociaż można było 

wcześniej.  Najistotniejszym problemem z wypracowania poprawnych decyzji 

był brak informacji, a brak informacji, to brak taktyki. Pomimo tego udało się 

problemy rozwiązać. 

 

 

 

Jadwiga Fudala sołtys sołectwa Rowy  

- dziękuję Panu Wójtowi za pomoc udzieloną przy trudach związanych                                      

z huraganem „Ksawerym”. O każdej porze, kiedy potrzebowałam pomocy, to 

zawsze Pan Wójt jej udzielał. Jeszcze raz bardzo dziękuję.  

  

 

 

Elżbieta Otowicz sołtys sołectwa Charnowo  

- dziękuję za realizację wniosku w zakresie  ograniczenia prędkości k/przystanku 

w miejscowości Charnowo. Pomimo odgraniczenia prędkości Straż Gminna 

mogłaby ustawić w tym miejscu radar. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 porządku obrad dotyczący 

interpelacji  i zapytań.  
 

 

 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

 

 
 projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Ustka 
w sprawie udzielenia dotacji na pokrycie przez  Gminę Ustka części 
kosztów utrzymania uczniów szkół podstawowych i gimnazjum, 
zamieszkałych na terenie Gminy Ustka, a uczęszczających do szkół 
w Gminie Miasto Ustka,        
 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.409.2013 stanowiącą zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 
 
 
 projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Ustka 
do zawarcia umowy partnerskiej pomiędzy Gminą Ustka  a Powiatem 
Słupskim, 
 
 
 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady. Proszę 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 

 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.410.2013 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie  udzielenia przez Gminę Ustka 
Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej w celu realizacji zadania 
pn. „Organizacja kąpielisk na terenie powiatu słupskiego”, 

 

 
 

  

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,  sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.411.2013 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie podziału środków na wspieranie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia specjalności              
i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz 
ustalenia Regulaminu przyznawania środków na wspieranie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół podległych Gminie 
Ustka, 
 
 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 
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Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,   sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony  projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.412.2013 stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 
2013 rok, 
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Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,                 

sołtysi i Pani Wójt, Pani Skarbnik  mają pytania i uwagi do  przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

 

 

Wobec braku zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie   wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 12  
 

 

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.413.2013 stanowiącą załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.364.2013 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 sierpnia 2013 roku w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Ustka, 
 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który zaopiniowano 

pozytywnie. 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,               

sołtysi  i Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- mam zastrzeżenie i wątpliwości co do §1 pkt 6) „§ 10  ust. 4” w brzmieniu :                 

„W przypadku braku miejsca umożliwiającego bezpośredni dojazd, o którym 

mowa w ust. 1 lub usytuowaniu nieruchomości przy drodze wewnętrznej, 

pojemnik lub worek z odpadami komunalnymi powinien być umieszczony przed 

posesją przy krawędzi jezdni publicznej najwcześniej na jeden dzień przed 

terminem odbioru” . Mam wątpliwości co do tzw. Pergoli, które zostały 

wybudowane przez mieszkańców poza posesją i 2 m od jezdni, gdzie jest 

możliwość swobodnego dostępu do odbioru pojemników, a okazuje się, że 

pracownicy odbierający odpady nie mogą ich odebrać – dlaczego? Na dzień 

dzisiejszy z obserwacji wynika, że odpadów komunalnych wystawianych przez 

mieszkańców jest o wiele mniej niż w pierwszej fazie obowiązującego systemu 

gospodarki odpadami. Zabranianie wystawiania pojemników  do tzw. Pergoli, 

gdzie jest zabezpieczenie przed psami, kotami, wiatrem itp. moim zdaniem                             

i zdaniem części mieszkańców  decyzja taka jest nietrafna.  W tym punkcie coś                  

z tym powinniśmy zrobić, gdyż ludzie budowali i wydawali pieniądze,  po to by 

tam wstawiać swoje pojemniki,  dbając o ład i porządek. Uważam, że jest to 

problem do rozwiązania.  Natomiast, jeżeli mieszkaniec nie wystawi pojemnika  

z pergoli, to śmieci nie będą odebrane? Na jakiej podstawie – na podstawie decyzji 

radnych, gdyż radni powiedzieli, że firma odbierająca nieczystości nie ma tej 

usługi w ramach umowy i nie ma za to płacone. Powiem może zbyt ostro, że 

najlepiej by było, gdybyśmy sami załadowali pojemnik na samochód, ale i tu 

może będzie działa się krzywda, gdyż może wystawać butelka i śmieci nie zostaną 
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zabrane.   Jeżeli worek będzie zniszczony przez psy, to firma nie zabierze, cos 

innego się zdarzy i firma również nie zabierze. My taką podejmujemy uchwałę? 

Wystarczy pojechać w stronę Słupska, gdzie w m. Włynkówko są posesje                                

i samochód odbierający odpady musi wjechać 4 m do pergoli i co nie zabierze 

śmieci? Jest to moja uwaga i wątpliwości i nie wszyscy muszą się ze mną zgadzać.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- też mam uwagę, co do regulaminu. W Przewłoce jest Pan , który ma wejście do 

domu oddalone od drogi publicznej o 400 m. W tym przypadku, gdy pojemnik 

zostanie wystawiony na jeden dzień  przed terminem odbioru, to pojemnik ten 

może wcześniej zniknąć. Zgłaszam sprzeciw, rozumiem, że pojemnik musi być 

wystawiany  przy posesji i do tej pory był tak odbierany. Natomiast teraz Pan ten 

ma wędrować z pojemnikiem 400 m do drogi?  

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- proszę nie powoływać się na moją wypowiedź, gdyż ja nie mówię o drodze 

prywatnej lecz publicznej.  Moim zdaniem jeżeli droga jest prywatna, to jestem 

za tym, że pojemnik należy wystawić do drogi publicznej.  Takie przypadki jak                          

w Przewłoce również są na moim terenie i osoba ta musi wyciągnąć pojemnik do 

drogi głównej. Na drogę prywatną firma nie musi wjeżdżać.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ja też nie mówiłam o drodze prywatnej. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- zawsze informowałam Państwa, że jeżeli robimy coś po raz  pierwszy, to może 

dojść do pomyłek, a życie pisze nam scenariusz. Jednostka jest ważna, ale 

większy jest interes społeczny i ma znaczenie dużo ważniejsze. Wyjaśnię skąd 

wzięła zmiana dotycząca zapisu na temat pergoli. Pracownicy firmy odbierającej 

odpady zbierali „gromy”, że nie tak ustawili pojemnik, że pojemnik został 

uszkodzony, że coś tam ułamano itp. Z prawnego punktu widzenia, pergola stoi 

w granicach nieruchomości stanowiącej czyjąś własność.  Nikt nie ma prawa 

przekraczać granic  własności bez upoważnienia właściciela nieruchomości. 

Pojedyncze przypadki  świadczą  o kształcie podpisanych umów.  

 

Natomiast sprawa dróg – należy zwrócić uwagę, że mówimy o skrajnych 

przypadkach. Nie możemy narazić całej miejscowości na to, by nie było odbioru 
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śmieci tylko dlatego, że droga jest nieprzejezdna ze względu na czynniki 

zewnętrzne.  Nie możemy zablokować wąską drogą nawet gminną samochodem 

odbierającym śmieci, bo teren jest gliniasty i pada deszcz, czy są roztopy. 

Prostszym rozwiązaniem jest  wynieść śmieci na zewnątrz  lub wstrzymać się                   

z ich wystawianiem na tydzień niż organizować pomoc przy wyciąganiu 

samochodu odbierającego śmieci i nie odbierać w tym dniu odpadów z całej 

miejscowości. Należy podejść do sprawy logicznie.  

 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- uważam, że należy wspólnie rozwiązywać problem, by problem ten był 

społecznie odczuwalny    i przyjmowany. 

 

  

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   -  9 

Przeciw  -  2 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  podjęła 
Uchwałę Nr XXXIII.414.2013 stanowiącą załącznik Nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 
 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                                            
w miejscowości Machowino, 
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Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który zaopiniowano 

pozytywnie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,                 

sołtysi i Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

 

 

Wobec braku zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie   wyżej 

wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.415.2013 stanowiącą załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 
 projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym 
mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 roku – Prawo energetyczne 
(tj. Dz U. z 2012 roku poz. 1059 ze zmianami), 
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Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który zaopiniowano 

pozytywnie. Proszę Panią Wójt o zabranie głosu. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- w projekcie uchwały została wprowadzona autopoprawka tj. prawidłowy zapis 

§ 1 brzmi: „Upoważnia się Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ustce do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących prowadzenia postępowań w sprawach zryczałtowanego 

dodatku energetycznego, o którym mowa w art. 5 d ustawy z dnia 10 kwietnia 

1997 roku – Prawo energetyczne”. W pierwotnej wersji był zapis o wydawaniu 

decyzji, który jest już efektem całego postępowania.  W związku z powyższym 

uznaliśmy, że obecny zapis jest bardziej zasadny. 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- na ekranie wyświetlony jest zapis prawidłowy. Proszę radnych o naniesienie 

poprawek w swoich materiałach. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,                 

sołtysi i Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu 

uchwały. 
 

 

 

Wobec braku zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie   wyżej 

wymienioną autopoprawkę do projektu uchwały: 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
autopoprawkę. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie   wyżej wymieniony projekt 

uchwały z uwzględnieniem powyższej autopoprawki: 

 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.416.2013 stanowiącą załącznik Nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
 
 

 

Ad. 5.  Budżet Gminy Ustka na 2014 rok. 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2014 - 2024, 
 
 
 

  

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- budżet wraz z prognozą został radnym dostarczony w odpowiednim czasie tj. 

na Sesji Rady w dniu 15 listopada 2013 roku. Budżet był omawiany na 

posiedzeniach Komisji. Proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii. 

 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

 

 

 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- Wieloletnia Prognoza Finansowa i projekt  budżetu wraz z autopoprawką został 

przedstawiony na poszczególnych Komisjach i był omówiony. Na Komisji 

Budżetowej doszła jeszcze jedna zmiana, która dotyczy miejscowości Pęplino.             

W związku z tym, że wystąpił protest mieszkańców nie można było  w 2013 roku 

wykonać nawierzchni tartanowej boiska , prosimy o wprowadzenie tego zadania 

w drogach betonowych 68.880 zł. Kwota ta nie ma wpływu na zmiany kwot 

ogółem wydatków i dochodów. Zostanie podpisany aneks do umowy, by firma do 

31 maja 2014 roku wykonała zadanie. Na Komisji Budżetowej temat ten 

szczegółowo był omawiany. 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie uchwały RIO.  

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- odczytał Uchwałę Nr 231/g288/F/I/13 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 6 grudnia 2013 roku w sprawie opinii                                           

o projekcie uchwały Rady Gminy Ustka o Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

Lata 2014 – 2024. 

Treść uchwały stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni, sołtysi, 

Pani Wójt,. Pani Skarbnik  mają pytania i uwagi do  przedstawionego 

projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały : 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.417.2013 stanowiącą zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Ustka 
na 2014 rok,' 
 
 
 

  

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu. 

 

 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie uchwały RIO.  

 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- odczytał Uchwałę Nr 232/g288/P/I/13 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 6 grudnia 2013 roku w sprawie opinii                               

o projekcie uchwały budżetowej gminy Ustka na 2014 rok. 

Treść uchwały stanowi zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę o zabranie głosu przez  Panią Skarbnik 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- dokonała narracji krótkiej prezentacji multimedialnej budżetu na 2014 rok.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni,  sołtysi, 

Pani Wójt mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Romuald Rogoziński sołtys sołectwa Wytowno 
- budżet na 2013 rok – dochody ok. 41 mln zł , a wydatki ok. 43 ml zł , a na 2014 

rok  budżet jest mniejszy ok.  9 mln zł . Skąd to się wzięło? 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- budżety są nieporównywalne. Wszystko zależy od wydatków inwestycyjnych tj. 

od tego co jest wykonywane w danym roku.  
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- Komisja Budżetowa jest usatysfakcjonowana tym, że w  2014 rok  zaplanowana 

kwota na realizację dróg betonowych  jest dwukrotnie wyższa.  

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów  w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXXIII.418.2013 stanowiącą zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

Ad. 6. Przyjęcie informacji o działalności Komisji i Rady Gminy 
Ustka. 

 
 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie sprawozdań 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 

- przedstawiła sprawozdanie Komisji z działalności za rok 2013 zgodnie z zał. Nr 

17 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 
 
 Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Spraw Socjalnych, Przestrzegania   Prawa i Porządku Publicznego                      
z działalności za rok 2013: 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
sprawozdanie. 
 
 
 
 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- przedstawił sprawozdanie Komisji z działalności za rok 2013 zgodnie z zał. Nr 

18 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 
 
 Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za rok 2013: 

 
 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
sprawozdanie. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- przedstawił sprawozdanie Komisji z działalności za rok 2013 zgodnie z zał. Nr 

19 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 
 
 Sprawozdanie Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 
Środowiska  Rady Gminy Ustka  za rok 2013: 

 
 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
sprawozdanie. 
 
 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił Informację o realizacji planu pracy Rady Gminy Ustka  za  2013 rok 

zgodnie z zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Informacja o realizacji planu pracy Rady Gminy Ustka za 2013 
rok: 
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Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
informację. 
 
 

 
 
 
Ad. 7.     Przyjęcie planów pracy na 2014 rok Komisji i Rady Gminy. 

 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie planów pracy 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

 

 

 

Jolanta Kostka Przewodniczący Komisji Oświaty… 
- przedstawiła plan pracy Komisji na I półrocze 2014 roku zgodnie z zał. Nr 21 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 
 
 
 Plan Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego                      
na I półrocze 2014 roku: 
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Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w plan 
pracy Komisji. 
 
 
 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- przedstawił plan pracy Komisji na I półrocze 2014 roku zgodnie z zał. Nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 
 
 Plan Pracy Komisji Rewizyjnej z działalności na I półrocze 2014 
roku: 

 

 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w plan 
pracy Komisji. 
 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej… 
- przedstawił plan pracy Komisji na I półrocze 2014 roku zgodnie z zał. Nr 23 do 

niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

 
 
 
 Plan Pracy Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony 
Środowiska  Rady Gminy Ustka  na I półrocze 2014 roku: 

 
 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w plan 
pracy Komisji. 
 
 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- przedstawił plan pracy Rady Gminy Ustka  na I półrocze 2014 roku zgodnie                     

z zał. Nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Plan Pracy Rady Gminy Ustka na I półrocze 2014 roku: 
 
 

Głosowało  - 12 

  

Za   - 12 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w plan 
pracy Rady Gminy. 
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Ad 8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 

 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy 
 

 

 

 

Elżbieta Sadowska sołtys sołectwa Zaleskie  
- podczas wichury przewrócił się słup telekomunikacyjny, a kable leżą                      

w poprzek drogi. Po interwencji w Telekomunikacji  postawiono dwa słupy,                       

a kable dalej leżą na drodze. Proszę o interwencję w tej sprawie. 

 

 

Bogumiła Juszczyńska sołtys sołectwa Wodnica 

- przy posesji Nr 14 w Wodnicy rośnie brzoza, która podczas wichury 

każdorazowo robi zwarcie prądu i  pobliskie domostwa nie mają energii 

elektrycznej. Proszę o interwencję w sprawie. 

 

    

 

Romuald Rogoziński sołtys sołectwa Wytowno  

- podczas wichury, przy drodze powiatowej wywróciło się drzewo, które  

naderwało chodnik i uszkodziło płyty chodnikowe. Po interwencji w Starostwie 

zabrano co lepsze drzewo , a resztę pozostawiono.  Karpa drzewa dalej tkwi                        

w ziemi. Obecnie jest problem   z przejściem przez chodnik .  Proszę o zwrócenie 

się do Starostwa o naprawę chodnika. Pani dyrektor SP w Wytownie zwracała 

się do Starostwa   o pozyskanie drewna, lecz nie ma jeszcze odpowiedzi. 

 

 

 

Odpowiedzi na zapytania sołtysów: Elżbiety Sadowskiej, Bogumiły 

Juszczyńskiej i  Rogozińskiego  

 

 

Przyjmujemy temat. Powiadomimy jednostki, które są odpowiedzialne za 

swój majątek.  
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Jadwiga Zdunek sołtys sołectwa Gąbino 

- sprawa odśnieżania -  w przypadku, gdy osoba odśnieżająca daną miejscowość 

nie będzie spełniała oczekiwań mieszkańców, czy możemy zwrócić się o zmianę 

tej osoby?  

 

 

 

Odpowiedź na zapytanie Jadwigi Zdunek sołtysa sołectwa Gąbino 

 

 

Były już przypadki, że byliśmy niezadowoleni z jednego wykonawcy.                                 

Zerwaliśmy umowę i zlecenie otrzymała inna firma. Niczego nie wykluczam. 

Jeżeli będzie rażące łamanie postanowień umowy na pewno będziemy 

poszukiwali innego wykonawcy. 

 

 

 

Radna Małgorzata Kopka 

- na drodze powiatowej k/sklepu w Machowinku jest duża dziura (ok. 1 m)                             

i zagraża bezpieczeństwu poruszających się pojazdów.  

 

 

 

Odpowiedź na zapytanie radnej Małgorzaty Kopka 

 

 

Wniosek przekażemy  do Zarządu Dróg Powiatowych. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

1) – składam interpelację w sprawie zasypywania pokładów borowiny przy 

granicy działki Nr 895/2.  Chciałam poprosić Komisję Budżetowo – Rolną do 

lustracji tego terenu z uwagi na to, iż w/w działka jest zalewana i podtapiana.                 

Przyczyną zalewnia jest podniesienie terenu o 4 m przez właściciela sąsiedniej 

działki należącej do Uzdrowiska Ustka. 

Cieszę się z wykonywanej inwestycji, gdyż podnosi to atrakcyjność miejscowości, 

lecz należy rozwiązać odpływ wody, ponieważ sąsiedzi będą ciągle zalewani. 

Wzmacniając działania Urzędu, na które w tym momencie jestem bardzo 

zadowolona, gdyż wyprzedził Urząd moją interpelację za co dziękuję.   
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2) – mam nadzieję, że przed Wigilią Pani Wójt trochę „zmięknie” i umożliwi 

nam przewóz turystów elektrycznym pojazdem (Meleksem) do plaży. W Ustce jest 

firma TUR, której właścicielem jest /*/,  który organizuje takie przejazdy. Pan ten 

zadeklarował, że z Osiedla Przewłoka będzie jeździł taki pojazd, co godzinę. 

Problem jest w tym, by pojazd  ten mógł jeździć przez ścieżkę rowerowo – pieszą. 

Pojazd ten zabiera 10 osób i wszyscy, którzy będą chcieli pojechać w tym również 

mieszkańcy  będą płacili 2 zł za dojazd do plaży. 1 zł do pierwszej, a 2 zł do 

Centrum. Uważam, że jest to cena bardzo atrakcyjna. Proszę Panią Wójt o zgodę 

na taki przejazd  . 

 

 

 

Odpowiedź na interpelacje radnej Danuty Kaleta 

 

Sprawa dotycząca lustracji terenu przez Komisję Budżetową nie leży                          

w moich kompetencjach.  

 

Temat dowozu wczasowiczów do plaży uważam za otwarty. Tak jak 

informowałam na Komisji zgodnie z procedurą musi wpłynąć konkretny 

wniosek, który poddam pod konsultacje społeczne  z uwagi na różne głosy 

mieszkańców. Część mieszkańców opowiada się „za”, a część „przeciw”. 

Rozwiązaniem będą konsultacje i pozytywna opinia Nadleśnictwa. Jak 

zdecydują mieszkańcy,  tak będzie.  

 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- czy wszystko zależy od czynnika ludzkiego? Stwierdziłbym tak i powiem 

dlaczego. Pani Wójt zwróciła uwagę, że w wyjątkowych sytuacjach  musimy 

uzbroić się w cierpliwość. Huragan „Ksawery”, uczynił wiele kłopotów 

utrudniając nam codzienne życie.   Po sprawdzeniu i sygnałach mieszkańców                     

o braku prądu i wody podjąłem próby podjęcia działań w tym zakresie. Dzwonię 

do ZUW – odpowiedź jest taka : jak będzie prąd, to będzie woda. Jest to prawdą, 

gdyż tak być powinno. Natomiast jak nie ma prądu, to nie ma innej możliwości. 

Dlaczego nie podjęto działań wykorzystując agregaty prądotwórcze? Nie wiem 

dlaczego tak nie uczyniono? Spaliśmy wszyscy i czekaliśmy, co dalej się wydarzy.  

ZUW spał spokojnie, a gdzie dostarczanie wody w sytuacjach awaryjnych? Brak 

kontaktu z mieszkańcami, sołtysami, a przecież ZUW mógłby przez kompetentne 

osoby zawiadomić sołtysów o zaistniałej sytuacji. Nic dodać, nic ująć, 

pozostawiam te słowa bez komentarza. Wiele znaków zapytania, brak prądu, 
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wody w Charnowie, Niestkowie. Brak jakiegokolwiek zajęcia się sprawą. 

Dopiero po bezpośrednim kontakcie z Panem Zastępcą Wójta i długich 

konsultacjach podjęto działania w tym zakresie. Dzięki interwencji Pana Wójta 

ZUW przyśpieszył działania, że istniejący agregat zaczął funkcjonować i można 

było powiedzieć, że działania zostały podjęte. W tym miejscu chcę podkreślić, że 

była to jedyna osoba, która podeszła z sercem   do rozwiązania problemu. Chcę 

podziękować Panu Wójtowi za działania, które zostały podjęte. W celu 

dostarczania wody niezbędne są agregaty sprawne i funkcjonalne. W tej chwili 

nie mam orientacji czy mamy, czy nie mamy, a mieliśmy mieć. Muszę powiedzieć 

ostro, Pan Prezes chyba „spał z myślą, że ludzie wytrzymają”. Tak ludzie 

wytrzymają, ale trzeba dostarczać im wiarygodnych informacji, by mieć wspólne 

argumenty, można było bronić  ZUW, że  coś robi. 

 

   

 

Krzysztof Wysocki Zastępca Wójta    

- nie chciałbym bronić ZUW, ale sytuacja była bardzo skomplikowana. ZUW ma 

tylko jeden wolny agregat, który był podłączony już w sobotę, by uruchomić 

energię w Rowach. Następnie agregat ten został odłączony i był przemieszczany 

do innych miejscowości. Tak nie do końca ZUW „spał”, gdyż podjął działania 

chociaż można było wcześniej.  Najistotniejszym problemem jest brak informacji, 

a brak informacji, to brak taktyki. Pomimo tego udało się problem rozwiązać. 

 

 

 

Jadwiga Fudala sołtys sołectwa Rowy  

- dziękuję Panu Wójtowi za pomoc udzieloną przy trudach związanych                                      

z huraganem „Ksawerym”. O każdej porze, kiedy potrzebowałam pomocy, to 

zawsze Pan Wójt jej udzielał. Jeszcze raz bardzo dziękuję.  

  

 

 

Elżbieta Otowicz sołtys sołectwa Charnowo  

- dziękuję za realizację wniosku w zakresie  ograniczenia prędkości k/przystanku 

w miejscowości Charnowo. Pomimo odgraniczenia prędkości Straż Gminna 

mogłaby ustawić w tym miejscu radar. 

 

 

 

 

Odpowiedzi na zapytanie Bogdana Żabińskiego Przewodniczącego Rady 

Gminy 
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Jestem dumna za słowa podziękowania skierowane pod adresem  Pana 

Zastępcy Wójta za działania jakie zostały podjęte.               

Podkreślę, że decyzyjność zależy od informacji. Na dzisiaj raz jeszcze 

powiem, że najsłabszym ogniwem był brak informacji z ENERGA. Jeżeli 

mielibyśmy pełną  informację, że nie ma oszacowanych strat na naszym 

terenie  z uwagi na rozmiar powstałych szkód wiedzielibyśmy, że możemy 

liczyć na brak prądu przez 2, 3,4  dni i wówczas  działania potoczyłyby się 

inaczej.  Proszę pamiętać, że dodatkowe uruchomienie np. beczkowozu to 

dodatkowy koszt, który później będzie musiał wejść w stawkę za wodę                           

i ścieki. Tak samo dotyczy agregatów. Takie zdarzenie miało miejsce po raz 

pierwszy, a my uczymy się na własnych błędach. Należałoby  przeanalizować 

sytuację i wyciągnąć wnioski, by stworzyć lepszy system na przyszłość. 

Pamiętajmy, że rozmiar szkód nie dotyczył tylko naszej gminy lecz połowy 

województwa. Szanowni Państwo,  co do sugestii informowania wszystkich  - 

jeżeli będzie cokolwiek się działo  nie oczekujcie od nas, że będziemy 

obdzwaniać indywidualnie radnych i sołtysów i dowiadywać się, czy 

wszystko jest w porządku. Ta informacja musi być od was, ponieważ macie 

ją od konkretnych poszkodowanych . To jest system informowania, ponieważ 

lepiej jest dodzwonić się w jedno miejsce niż blokować telefon i niepotrzebnie 

wydzwaniać do wszystkich. Musicie Państwo przyznać, że do czasu, gdy nie 

mieliście sygnału mieszkańców, to nie było dla was problemu. Na pewno 

wszystko sobie jeszcze dopracujemy. 

Podkreślę, że agregaty prądotwórcze są  drogim zakupem, a używane są                      

w wyjątkowych sytuacjach raz na jakiś czas.  Kupowanie agregatów na 

„zaś”, bo może się coś wydarzyć nie ma uwzględnienia ekonomicznego.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8 porządku obrad. 

 

 

 

Ad. 9. Wolne wnioski i informacje.  
 

 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 15 listopada 2013 roku do dnia  19 grudnia 2013 

roku tj: 
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1. W dniu 15-11-2013 wpłynął  wyrok NSA oddalający skargę kasacyjną 

oraz wyrok WSA stwierdzający nieważność zaskarżonej uchwały Rady Gminy 

Ustka Nr XXXI/367/2009 z dnia 30-10-2009  w przedmiocie przyjęcia statutów 

sołectw Gminy   

  W/w wyroki przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 
 

2. W dniu 15-11-2013 roku wpłynęło sprawozdanie Wójta z konsultacji 

społecznych dotyczących Statutów sołectw gminy Ustka oraz konsultacji 

społecznych przeprowadzonych na terenie sołectwa Duninowo i Lędowo 

dotyczących zmiany granic tych sołectw. 

Sprawozdanie przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

3. W dniu 24-11-2013 roku wpłynął e-mail Pana /*/ w sprawie udzielonej 

odpowiedzi w zakresie zjazdów na plażę dla niepełnosprawnych.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

4. W dniu 26-11-2013 roku wpłynął wniosek mieszkańców ul. Głogowej 

w Wodnicy  o dokończenie części uzbrojenia w wodę i kanalizację ul. Głogowej. 

Wniosek przekazałem na Komisje Rady celem zaopiniowania. 

5. W dniu 10-12-2013 roku Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Gdańsku przekazał Raport o stanie środowiska w woj. 

Pomorskim w 2012 roku. 

Raport przekazałem do Urzędu Gminy. 

6. W dniu 10-12-2013 roku wpłynęła Uchwała RIO stwierdzająca 

nieważność części § 1 ust. 1 pkt. 2 i 3 Uchwały Nr XXXII.393.2013 z dnia                  

15-11-2013 roku   w  opłaty targowej. 

Uchwałę przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 

7. W dniu 10-12-2013 wpłynął e-mail Fundacji Partnerstwo Dorzecza 

Słupi  w sprawie inicjatywy utworzenia Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

Partnerstwo Dorzecze Słupi. 

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady 

8. W dniu 18-12-2013 roku wpłynęło pismo do wiadomości 

Przewodniczącego Rady Miasta kierowane do Przewodniczącej Komisji 

Uzdrowiskowej w sprawie dokonania zmian w Statucie Uzdrowiska.  
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Wacław Laskowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- w sprawie poruszonej przez radną Danutę Kaleta  wyjaśniam, że w porządku 

obrad Komisji Budżetowej w miesiącu styczniu zostanie ujęty temat inwestycji 

związanych z Uzdrowiskiem. Komisja jak najbardziej zapozna się z tematem                       

i ewentualnie podejmie jakieś kroki.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
-  w wyniku konsultacji z Komisją Oświaty jako merytoryczną, co do wypoczynku 

dzieci jak również przy udziale Komisji Budżetowej padła propozycja, by 

urozmaicić formę wypoczynku dzieci – zamienić ją w 2014 roku na okres 

zimowy. Najprawdopodobniej w okresie ferii zimowych za częściową 

odpłatnością będzie zorganizowany wyjazd w góry na narty. Na dzień dzisiejszy 

jest zainteresowanie ok. 16 osób w SP Objazda, poinformujemy pozostałe 

placówki. W przypadku, gdy będą wolne miejsca z formy tego wypoczynku za 

odpłatnością mogą  skorzystać radni i sołtysi.     

 

 

 

Radna Anna Diemientiew  
1) - Pani Wójt bardzo dziękuję za poprawę sytuacji na drodze. Jest już w miarę 

dobrze, ale nie na tyle byśmy mogli spać spokojnie. Prosimy o poprawę                           

ul. Liliowej oraz odcinka drogi przy ścieżce - dojście do przystanku 

autobusowego z uwagi na brak przejezdności. 

 

2) – przy ul. Liliowej stoi  odwrócony znak. 

 

3) – mieszkańcy zgłaszają, że  wałęsające się psy po Grabnie stwarzają kłopoty, 

bo nie można swobodnie przejść. Psy kąsają za nogi. Zgłaszałam problem  do 

Pana Komendanta, ale zajścia te się znowu nasiliły. 

 

4) – sprawa odśnieżania – chciałabym, by odśnieżanie nie odbywało się od godz. 

10, 11 ponieważ mieszkańcy idą na 7 rano do pracy, a dzieci na godz. 8 do 

szkoły.      

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chciałam zapytać Panią Wójt, czy w związku z nieudaną kasacją wyroku WSA 

w Gdańsku, spodziewamy się tego, że Pani sołtys zostanie przywrócona na 

stanowisko. Czy Pani Wójt planuje następną kasację?  
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Radny Stefan Gruszczyński 

1) – Pani Wójt proszę o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych                               

w sprawie   ul. Usteckiej - przepusty miały być wykonane przy nowej drodze do 

Zapadłego. Do dnia dzisiejszego nie zostały wykonane. 

  

2) – konieczny jest bieżący remont dróg ul. Morskiej, Grabowej                                           

i tymczasowych ulic na Osiedlu Bursztynowym . 

 

3) – odniosę się do wypowiedzi mojej koleżanki radnej Kaleta w sprawie 

odbioru  śmieci od osoby, która ma wjazd 400 m od  ul. Usteckiej. W tej sprawie 

interweniowałem w Zakładzie oczyszczania i temat został wyjaśniony. Nie ma 

problemy żeby dojechać do tej posesji i zabrać śmieci. 

 

4) – sprawa wniosku mojej koleżanki  dotycząca przewozu turystów do morza  

ścieżką pieszo – rowerową. Szkoda, że koleżanka ma tylko w swoim zakresie  

okręg osiedla Przewłoka. Transport wózkami typu MELEKS uważam za 

dopuszczalny, lecz  po uzyskaniu wszystkich wymaganych zgód i pozwoleń oraz 

opowiedzenia się wszystkich mieszkańców czy są „za”, czy „przeciw”.  Chcę 

pokreślić, że oprócz osiedla Przewłoka jest jeszcze wieś Przewłoka. Uważam, że  

transport taki należałoby poszerzyć, by tego typu wózki  mogłyby jeździć również 

przez wieś Przewłokę. 

 

   

 

Radna Danuta Kaleta 
- stawiam wniosek, by Meleks jeździł również przez wieś Przewłokę. Pan, który 

w przyszłym sezonie będzie miał taką linię jest jak najbardziej otwarty. 

 

 

Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- mówimy o sprawach wirtualnych z uwagi na wiele niewiadomych. Nie mówię, 

że nie , gdyż  jak będą potrzeby to niech latają nawet samoloty.   

 

 

Elżbieta Otowicz sołtys sołectwa Charnowo 

- wcześniej zgłaszałam naprawę przejazdu kolejowy między Charnowem,                          

a Gałęzinowem. Kolej wywiązała się po części z naprawy przejazdu, gdyż 

wymieniono płyty. Natomiast pas zabezpieczający dojazd do przejazdu 

kolejowego nie jest naprawiony i  dalej są wyrwy.  Rozmawiałam z pracownikami 

wymieniającymi płyty i powiedzieli, że oni nie będą naprawiać przejazdu. Nie 

wiem do kogo należy naprawa tych 2 m odcinków przed przejazdem kolejowym?    
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Bogdan Żabiński Przewodniczący Rady Gminy 

- dołączam się do wniosku Pani sołtys, że przejazd kolejowy  przez tory                               

w Charnowie wymaga niezbędnej naprawy, gdyż są wyboje. Dziwię się, że Pani 

sołtys rozmawia z robotnikami, kto będzie wykonywał naprawę. Gmina można 

zgłosić, że mamy zastrzeżenie co do wykonawstwa, gdyż nie dokończono 

naprawy. Natomiast nikt z robotników nie wykona innych prac na nasze życzenie. 

 

 

 

Grzegorz Gadoś Komendant Komisaraitu Policji w Ustce 

- proszę Państwa, dzwoniąc na alarmowy Nr 112  łączycie  się z Centrum 

Dystrybucji w Gdańsku. Z Gdańska dystrybutor łączy z odpowiednią jednostką 

tj.  Komisariatem Policji, Straży Pożarnej, Pogotowia. W związku z czym proszę 

o przekazywanie pełnych danych łącznie z podaniem miejscowości i gminy Ustka  

Podanie szczegółowych danych jest nieodzowne do prawidłowego połączenia.    

 

Następnie Pan Komendant złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

 

 

Ad. 10.      Zakończenie obrad. 
 

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy  o godz. 

12 30 zamknął obrady XXXIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

            Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Bogdan Żabiński 

/-/Grażyna Frankiewicz                             

       
  

  

 

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


